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ACTA PLE NUM. 7/91 

 
 
SESSIO EXTRAORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN 
PRIMERA CONVOCATORIA, EL DIA  12 DE JUNY DE 1991.  
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les divuit hores del 
dia dotze de juny de mil nou-cents noranta-u, es reuneixen a la Sala de 
Sessions d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria en regla, els membres 
integrants de l'Ajuntament Ple que a continuació es relacionen, en sessió 
extraordinària i primera convocatòria, sota la Presidència del senyor Alcalde, i 
assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Joaquín Guallar Cánovas 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Antonio Bouso Varela  
Sr.  Ignacio Florez Barrón  
Sra. Cristina Gasull i Martínez  
Sr.  Máximo Gavete Díaz 
Sr.  Ricardo Gil Nuñez 
Sra. Aurora Gómez López 
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado  
Sra. Judith Ibáñez Vives  
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Sr.  Miquel Iceta i Llorens  
Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  Carles Navales i Turmos  
Sr.  Antoni Recort i García  
Sr.  Rafael Sánchez Gordillo 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Guillem Cansado i Tarrès 
 
 
No hi assisteixen 
 
Sr.  Santiago Coll i Martres  
Sr.  José Manuel Criado Sánchez  
Sr.  Vicenç Gayubo i Arranz  
Sra. Assumpta Lecha i Millet  
Sr.  Jesús Moreno i García  
Sr.  Josep Nogué i Felip 
Sr.  Josep Parra i Vara 
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar l'assumpte que figura a l'Ordre del Dia i  
que és el següent: 
 
 
 
 PROPOSTA DE SECRETARIA 
 
 
 
 UNIC.-   Lectura i aprovació de l'acta núm. 6/91, corresponent a 
la sessió ordinària del dia  7 de juny d'enguany. 
 
 
 Per Secretaria es dóna lectura a l'acta número  6/91, corresponent 
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a la sessió ordinària del dia  7 de juny de 1991, essent aprovada per 
unanimitat. 
 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del PCC, senyor Ignaci 
Florez Barrón, per, davant els resultats de les eleccions i a part de les 
diferències que hagin pogut sortir, manifestar que el PCC ha pretès en tot 
moment col.laborar, i ha intentat fer alguna cosa més que complir.  Ha pretès 
crear una relació que desitjen que continuï, tant entre les persones com entre 
els organismes interessats en fer coses i treballar per Cornellà.  Així mateix, el 
senyor Florez manifesta que el resultat de les eleccions no els farà canviar 
d'idees ni conceptes de com fer les coses a Cornellà, i, des del seu lloc, 
seguiran treballant en benefici de la Ciutat, oferint la seva col.laboració per a 
continuar realitzant les coses amb la mateixa coherència, com sempre ho han 
fet fins ara, perquè Cornellà necessita de tots i des de diferents àmbits, ja que 
és molt difícil fer totes les coses únicament des de l'Ajuntament. 
 
 Com sempre, segueix manifestant el senyor Florez, la manca 
d'arrelament i preocupació de la gent en els seus problemes, és un problema 
per a tots.  El PCC segueix preocupat per molts temes, especialment pel medi 
ambient, encara que tenen entès què el Grup Parlamentari Socialista ha 
demanat competències en la matèria.  Per altra banda, la manca de 
participació social especialment dels joves, que s'ha manifestat en l'abstenció 
de vot en les eleccions, és motiu de preocupació per a tots i per solucionar-lo 
s'ha de treballar.  Per últim, el senyor Florez manifesta que esperen trobar el 
reconeixement del que facin des de l'Ajuntament, especialment des de l'Equip 
de Govern, i la seva col.laboració. 
 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PSC, senyor Miquel Iceta i Llorens, per a manifestar que, mentre s'està a 
l'espera de l'elecció del nou Alcalde poc es pot dir, creuen que des del Govern i 
la Oposició s'ha fet molta feina.  Hi ha bancs de la Oposició que parlan per si 
mateixos.  L'abstenció, segueix manifestant el senyor Iceta, preocupa a tots  
encara que els resultats hagin estat més positius per el PSC.  Les eleccions 
són un termòmetre de l'opinió de la ciutat i aquest recolzament popular 
s'agraeix i implicarà un millor fer, encara, en el futur.  Pel que es refereix a la 
intervenció del Portaveu del PCC, senyor Ignaci Florez Barrón, el senyor Iceta 
manifesta que en el PSC sempre trobarà uns amics. 
 
 
 
 Tot seguit pren la paraula el senyor Alcalde, per agrair a tots els 
membres, els que repeteixen i els que no, el seu treball i dedicació per la 
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Ciutat, perquè cadascú ha sabut fer el seu paper.  En definitiva, s'han 
mantingut les formes, malgrat els moments lògics de tensió en defensa dels 
punts de vista de cadascú, però sense protagonitzar espectacles que s'han 
donat en d'altres llocs, i això és mèrit dels 25 Regidors, i ens em de sentir 
orgullosos,  fins i tot els que han estat o deixaran de ser Regidors, en especial 
el Grup Municipal del PCC, que, com tots, han sabut realitzar la seva feina. 
 
 
 Aquestes relacions cordials, segueix manifestant el senyor Alcalde, 
és evident que es mantindran i al carrer seguirem parlant dels problemes de la 
Ciutat que són els que ens preocupen a tots. 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les divuit hores i cinc minuts, signant la 
present acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària General, que 
ho certifico. 
 
 


